
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

In juli 2022 heeft uw raad tijdens het voorjaarsdebat de motie ‘Huppie Huppie in 

Groningen is mijn cluppie’ aangenomen. Gelet op de capaciteitsknelpunten die zich 

voordoen bij gemeentelijke en studentensportaccommodaties heeft u het college 

gevraagd in gesprek te gaan met de ACLO en/of het Sportcentrum van de 

RUG/Hanzehogeschool om te verkennen waar mogelijkheden liggen tot 

samenwerking in de uitvoering van het capaciteitsonderzoek sportaccommodaties.      

In deze brief informeren we u over de uitvoering van deze motie.  

 

Het capaciteitsonderzoek naar gemeentelijke binnen- en buitensportaccommodaties 

wordt één keer per vier jaar uitgevoerd. Omdat we zien dat er op meerdere plekken in 

de gemeente knelpunten worden ervaren, hebben we besloten de actualisatie van het 

capaciteitsonderzoek eerder op te starten. Het capaciteitsonderzoek gaat dan ook in het 

voorjaar van 2023 starten. Tegelijkertijd start het project Beter Benutten Buitensport, 

waarin we per sportpark kijken hoe we samen met de gebruikers eventuele knelpunten 

kunnen oplossen.  

 

De afgelopen periode hebben we gesprekken gevoerd met het Sportcentrum van de 

RUG/Hanzehogeschool om te verkennen hoe we een integraal capaciteitsonderzoek 

kunnen opzetten. We zijn verheugd te kunnen melden dat de uitkomst hiervan is dat 

we in het capaciteitsonderzoek intensief gaan samenwerken, waarbij ook de Stichting 

ACLO via het Sportcentrum RUG/Hanzehogeschool en middels zitting in de 

klankbordgroep wordt betrokken. Doelstelling van het gezamenlijk optrekken is het 

schetsen van een integraal beeld van knelpunten en het formuleren van mogelijke 

denkrichtingen van oplossingen, daar waar mogelijk met uitwisseling van 

accommodaties en/of het formuleren van andere (gezamenlijke) 

toekomstperspectieven. 
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Volgvel 1 

 

Daarnaast hebben we, gezamenlijk met het Sportcentrum en de klankbordgroep (met 

daarin vertegenwoordigers van de Sportkoepel, Adviescommissie voor de Sport, Huis 

voor de Sport Groningen, sportbonden en de stichting ACLO), de opdrachtomschrijving 

vastgesteld en gesprekken gevoerd met verschillende onderzoeksbureaus.  

 

We kunnen u melden dat op basis van deze gesprekken en een uitgebracht advies van 

de klankbordgroep de keuze is gevallen op Synarchis om het capaciteitsonderzoek 

2023 (inclusief studentensport) te gaan uitvoeren. Voor de zomer informeren we u via 

de collegebrief Update Meerjarenprogramma Sport & Bewegen 2021-2025 over de 

ontwikkelingen in dit onderzoek. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 

 

 


